

	Crédit à voter
Avenue Old Orchard, de C. P. R. à avenue Western . . . . .	\$13,000
Rue Marquette, de 230 pieds Nord de Laurier à St-Grégoire . . . . .	8,500
Rue Lavaltrie, de de Boucherville à 70 pieds Est de Saint-Just . . . . .	3,500

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil pour le vote des crédits nécessaires.

21.—Soumise une lettre de M. J. Bennett, concernant la création d'un Département d'Inspection Electrique.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Surintendant au Département de l'Eclairage pour rapport.

22.—(18062) Soumis un rapport de l'Ingénieur Surintendant des Egouts, concernant la demande d'un crédit de \$35,000 pour la construction de la Décharge de l'Egout Collecteur du quartier Laurier.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De réitérer le rapport au Bureau des Commissaires, soumis au Conseil, le 23 février dernier.

23.—(20563) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, au sujet de l'intention exprimée par la Montreal Light, Heat and Power Co., de charger à la Cité le coût de tout ouvrage se rapportant à l'altération dans la hauteur des syphons lui appartenant, dans les rues qui doivent être pavées.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer à l'Avocat en Chef de la Cité, pour rapport immédiat, et au Surintendant du Département de l'Eclairage pour rapport sur la question se rapportant à l'électricité.

24.—(17279) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, concernant l'injonction prise par la McAnulty, Realty Company contre la Harris Construction Company, aux fins d'empêcher cette dernière de réparer la chaussée du Boulevard Moncton.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir si lesdits travaux devront être suspendus dans le cas où il y aurait appel du jugement rendu par la Cour Supérieure.

25.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$48,533.98, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

26.—Soumise une lettre du Président de la Canadian Fire Underwriters' Association, concernant l'inspection du système d'aqueduc de la Cité.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De prier le Président de ladite Association de rencontrer le Bureau, vendredi, le 5 juin courant, à 3 hrs p.m., avec ceux qu'il désirera s'adjoindre en vue de discuter cette question, ainsi que la question de la protection contre les incendies et de prier le Chef du Département des Incendies, l'Ingénieur en Chef, le Député-Ingénieur en Chef, l'Ingénieur-Surintendant de l'Aqueduc et M. Valiquette, d'être présents à cette conférence.

27.—(20561) Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant le plan du pont à être construit à la rue Forsyth, à l'intersection de la rue Moreau.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que le plan annexé audit rapport soit approuvé et qu'avis en soit donné à la Compagnie du Canadien Pacifi-

	Appropriation to be voted
Old Orchard avenue, from C. P. R. to Western ave.	\$13,000
Marquette street, from 230 feet north of Laurier, to Saint Grégoire . . . . .	8,500
Lavaltrie street, from de Boucherville to 70 feet east of de Saint Just . . . . .	3,500

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council asking that the necessary appropriations be voted.

21.—Submitted a letter from Mr. J. Bennett, concerning the establishment of an Electric Inspection Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Light Department for a report.

22.—(18062) Submitted a report from the Engineer Superintendent of Sewers, concerning the request for an appropriation of \$35,000 for the construction of the outlet of the main sewer in Laurier Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the report of the Board of Commissioners submitted to Council on the 23 February last be reaffirmed.

23.—(20563) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the intention expressed by the Montreal Light, Heat and Power Co., to charge to the City the cost of all work in connection with the alteration in the height of the syphons belonging to them, in the streets that are to be paved.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief City Attorney for an immediate report, and to the Superintendent of the Light Department for a report on the question of electricity.

24.—(17279) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, anent the injunction taken by the McAnulty Realty Company against the Harris Construction Company for the purpose of preventing the latter from repairing the road way on Moncton Boulevard.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department in order to know, if said works should be suspended in the event of an appeal being taken from the judgment rendered by the Superior Court.

25.—Submitted warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$48,533.98 as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That payment of same be authorized.

26.—Submitted a letter from the President of The Canadian Fire Underwriters' Association, anent the inspection of the City Waterworks.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the Chairman of the said Association be requested to meet the Board, on Friday, the 5th June instant, at 3 p.m. together with those who may desire to join the said Association for the purpose of discussing the said question, as well as the question of fire protection and that the Chief of the Fire Department, the Chief Engineer, the Deputy Chief Engineer, the Engineer Superintendent of the Water Department and Mr. Valiquette be requested to be present at such conference.

27.—(20561) Submitted a report from the Deputy Chief Engineer, transmitting the plan of the bridge to be erected at Forsyth street at the intersection of Moreau street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the plan annexed to the said report be approved and that notice thereof be given to Canadian Pacific Ry. Co., with a request that said Company paint the piers